



November 15, 2021

# 新辉开科技 New Vision Display

可持续发展方针和目标

# The policy and goals of sustainable development





Telephone: +86 755 2862 0888

为了实现可持续发展社会,我们秉持以人为本的思想,提供高质量的创新解决方案,同时致力于将业务活动过程中对环境和社会的负面影响降到最低。

In order to work on the goal of achieving sustainable society, we always adhere to the government policy of being people-oriented, provide creative solutions with high quality, and at same time minimize the negative effects on environment and society caused by production activities.

## 环境: 遵守法律、节能降耗、持续发展

## Environment: laws compliance, energy efficiency, sustainability

- 1. 节能降耗、减缓并适应气候变化、实现循环经济,为实现世界性的地球环境目标做出贡献 Energy conservation and consumption reduction, mitigating and adapting to climate change, realizing circular economy, and contribute to the realization of global environmental goals.
- 2. 通过明确定义目标和职责,不断改进且符合国际标准和法律法规要求的流程,来达到节能降耗、最低限度使用对环境和人类健康有不良影响的物质,实现为客户和社会提供绿色、环保的商品和服务。

Through defining goals and responsibilities, we keep improving procedures to comply with international standards and laws, in purpose of saving energy and minimizing the use of materials that generate negative effects on environment and health; these are also set for achieving providing green and environmental-friendly products and service.

#### 社会:安心、安全的环境

#### Society: a secure and safe environment

提供让员工与社区安心、安全的环境

Provide a secure and safe environment for employees and community

作为 RBA 的成员企业,我们承诺:

As a member of the Responsible Business Alliance(RBA), we commit:

- 1. 不使用童工、为所有求职人员提供公平就业机会;
  No child labor, provide equal employment for all candidates
- 2. 为员工提供合理的劳动报酬;

Provide reasonable payment for employees

- 3. 所有商业活动遵守最高的诚信标准;
  - Maintain the top integrity standards in all business activities
- 4. 尊重及坚持 RBA 标准所有规定,遵守国家劳动法律法规,遵守国际劳工标准,并持续改进。 Respect and insist on all the rules regulated by RBA standards, follow the country's labor law and international labor standards, and keep improving.





公司治理: 以人为本,合作共赢

Corporate Governance: People-oriented and win-win situation

公司始终秉持以人为本,合作共赢的大策略,和工人、供应商和客户及其他利益相关者合作, 实现多方共赢;

We always maintain the strategy of being people-oriented and achieving win-win situation. We collaborate with all related business partners, including labors, suppliers, customers, and other related entities and finally achieve win-win situation with all those parties.

创新、智造实现经济和人的全面发展;

Achieve comprehensive development of economy and human being through Innovation and intelligent manufacturing

同一个团队,同一个目标,团队协作,目标一致,同创美好,共享成功。

Set up the same goal and create success by all employees' teamwork and share success together

批准 Approved by:

显示事业部总裁

President of display business unit